
Styrelsemöte 23/8 2011 

 

Närvarande: Birgitta, Jörgen, Patrik och Carin 

 

 Åke Bertils har gräsklipparen (till fotbollsplanen) i sitt garage. Vi vill tacka 
honom för det med ett presentkort på Bergegården på 800:-. 

 Några underskrifter behövdes för att Birgitta skulle avsluta några onödiga 
konton. 

 Ett förslag har kommit på att Jonotech ska serva våra maskiner. Lisa har 
kontaktat honom om ett ev. avtal.  

 Joel Järnberg är spekulant på vår trasiga ”Belos”, han kan få köpa den för 
summan av de omkostnader vi haft på den. 

 Hoppskogen behöver ett nät bakom båda målen. Vi skriver en ansökan till 
Ungdomsfonden om det under hösten. 

 ARMSJÖN! PEAB har tagit över avtalet från Svevia på städningen i Armsjön. 
Den stora frågan var då om vi skulle få fortsätta med vårt uppdarg som ger 
oss en bra ekonomisk bas. 

 I skrivande stund vet jag att vi SKA få fortsätta som vi gjort och att det 
kommer skrivas kontrakt inom den närmaste dagarna. PEABs förslag är att vi 
ska separeras från de andra 2 rastplatserna och bara skriva kontrakt för 
Armsjön. Det låter mycket bra känns det som 

 Nästa möte 20 sept. kl.19.00 

 

Vid datorn: Carin Gill 


